
Vážení spoluobčané,

chtěl bych Vám poděkovat za dvanáct let spolupráce. Bylo to 
dvanáct let budování, obnovy po povodních, akcí, událostí, se-
tkání. Přeji Vám, aby nové vedení obce pokračovalo v obnově ma-
jetku, podporovalo spolkový život a dokázalo reagovat na nové 
situace, které doba přináší. Jde o to, aby obec nebyla místem na 
přespání, příměstským satelitem, ale místem, kde společně žije-
me. Skláním se před každým, kdo pro druhé chystá, pořádá, za-
jišťuje společné, spolkové, sportovní a další aktivity. Před každým 
kdo překročí hranice svého domu, aby pro druhé něco nezištně 
vykonal. V Putimi se pořád tací najdou. Přeji Vám a vašim blíz-
kým pevné zdraví, radost a ať se Vám daří. 

Na konci července byla zkolaudována nová autobusová za-
stávka u železničního přejezdu. Nemohla být doplněna do srp-
nové změny jízdního řádu. Začne sloužit od prosince, kdy dojde 
k další změně jízdního řádu. Je předjednáno, že zde bude stavět 
ranní „školní“ posila a budou zde stavět autobusy, které jedou 
z Písku v půl třetí a v půl páté. Do Vánoc se vedle zastávky objeví 
box zásilkovny, takže jej už budete moct využít při doručování 
vánočních dárků. Povedlo se zrekonstruovat cca 200 metrů cesty 
směrem na Hůrka. Byl položen asfaltový povrch a vyčištěna při-
léhající strouha. Na přelomu června a července byla dokončena 
oprava povrchu mostu a asfaltového povrchu od železného mostu 
ke kapličce. U budovy nové hasičárny došlo k obnově asfaltového 
povrchu, položení obrubníků a byla rekonstruována splašková 
kanalizace. Veškeré práce provedla firma Strabag. 

V budově nové hasičárny byla provedena revize elektřiny, vy-
měněn kotel,  zprovozněny toalety a umývárny a pracovníci obce 
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objekt vymalovali. Žáci 1. ročníku obor truhlář 
Střední odborné školy v Písku obnovili plot u 
mateřské školy. Práci prováděli pod vedením 
učitelů odborného výcviku Jiřího Vlasáka a 
Miloslava Řehoře. 

Bylo také zřízeno záchytné parkoviště pro 
návštěvníky obce v blízkosti silničního mostu. 
Do konce října bude hotová nová poznávací 
trasa, která bude navigovat turisty, kteří zde 
budou parkovat. A bude doplněno další znače-
ní, aby se ulehčilo oblasti mezi mosty od parko-
vání turistů.

V  těchto dnech je prováděna rekonstrukce 
veřejného rozhlasu firmou Soft- radio Vodňa-
ny. Přibude nový sloup s  reproduktory u za-
hrádek za mostem. Bude vyměněno dvacet let 
staré nahrávací zařízení, ústředna a nainstalo-
váno nové. Hlášení obecního rozhlasu by tak 
mělo být lépe slyšet. Veškeré zprávy naleznete 
i na našich webových stránkách, kde můžete 
zadat svůj mail a budete dostávat upozorně-
ní do mailu. Také si můžete stáhnout do mo-
bilního telefonu aplikaci „V obraze“ a budete 
zprávy dostávat přímo do telefonu. Odkaz na-
leznete po otevření našich webových stránek:  
www.putim.cz.

Za poslední čtyři roky se ještě mimo jiné po-
vedlo zrekonstruovat dešťovou kanalizaci na 
návsi, opravit silnice v centru obce (od pomníku 
přes náves, k hrázi, k rybníku, směrem k pile), 
dokončit rekonstrukci veřejného osvětlení za 
nádražím, schválit územní plán, vyměnit sta-
ré kotle za nové kondenzační v mateřské škole, 
obnovit lávku přes mlýnský náhon, získat do 
vlastnictví obce budovu bývalé asfaltárny s při-
lehlými pozemky, pořídit Avii a kontejnery na 
bioodpad. Odborně byla ošetřena dubová alej 
na hrázi a na cestě k nádraží. Tím jsme jí pro-
dloužili život a zabránili nebezpečnému pádu 
větví. Získali jsme do vlastnictví vodovod spolu 
s prostředky na jeho obnovu. Vybavili jsme sál 

a restauraci novými židlemi a stoly. Průběžně 
se doplňovalo vybavení mateřské školky a dět-
ského hřiště u ní.

Před čtyřmi lety jsme měli na účtu 5 mili-
onu teď necelých 16 milionů. Předávám obec 
ve stavu, kdy má prostředky na obnovu svého 
majetku. Příští vedení obce bude muset reago-
vat na výzvy, které budou přicházet. Vzhledem 
k  tomu co vše se za poslední roky nečekaně 
změnilo to nebude jednoduché. Bude se muset 
zvážit další existence fitness centra, fungování 
obecní restaurace, s tím že zájem o provozování 
restaurací klesá a za posledních šest let se do vý-
běrového řízení přihlásil vždy jen jeden zájem-
ce.  Projektanti připravili podklady pro veřejné 
projednání rekonstrukce místní komunikace u 
rybníka( od Kotenů po Zahrádků). Svolá ho již 
nové zastupitelstvo, kdy vyslechne vaše podněty 
a v rámci možností je zapracuje.

 Věřím, že bude pokračovat úsilí o dokončení 
rekonstrukce nové hasičárny a vytvoření celo-
ročního sběrného dvora v její blízkosti. Zde by 
mohlo vzniknout i zázemí pro zajištění činnos-
ti Mysliveckého sdružení a Rybářského spolku. 
A je tu dostatek místa i na hřiště s mini rampa-
mi pro kola, koloběžky…

Vzhledem k  vypsaným dotačním titulům 
bude možné zvážit a nechat vypracovat projek-
ty na umístění fotovoltaiky na budovy v majet-
ku obce např. čističky, mateřské školy, kde bude 
dobré i zateplit budovu. 

Děkuji zastupitelům a členům komisí, kte-
ří se dvanáct let spolupodíleli na vedení obce. 
Nejblíže mi stáli místostarostové Ing. Václav 
Varous a Pavel Keclík.  Ještě jednou děkuji 
Vám všem za spolupráci v  uplynulých letech, 
kdy jsem vykonával funkci starosty obce a přeji 
šťastnou ruku při výběru příštích zastupitelek 
a zastupitelů.  

Petr Matouš

Sdružení přátel Putimi letos zahájilo sé-
rii vycházek za poznáním. První se ko-
nala 6. února s podtitulem Na hromnice 
o hodinu více, kdy se 10 účastníků vyda-
lo na exkurzi do elektrárny u zátavského 
jezu k Robertu Turinskému. Ten nás po 
elektrárně provedl a vysvětlil, jak pra-
cuje. Bylo to velmi zajímavé, hlavně pro 
muže, kteří měli mnoho otázek. 

Další akce se konala 13. března na plácku 
mezi mosty u veřejného ohniště. Ta měla 
podtitul Na sv. Řehoře, čáp přeletí přes 
moře. Jak je z  názvu zřejmé, vždycky 
jsme se zaměřovali i na pranostiky, které 
se k určitému dni váží, a vyprávěli také 
o osudu světce k  němuž se pranostika 
vztahuje. Tentokrát byly připravené hry 
a soutěže pro děti, které si pak u ohně 
opekly buřty. Děkujeme Pavlu Keclíkovi 
za připravený program pro děti.

Další vycházka za poznáním se měla ko-
nat na sv. Jiří, kdy vylézají hadi a štíři 
a  zoolog Prácheňského muzea Jiří Še-
bestian nám měl na Řežabinci vyprávět 
o této rezervaci a všech jejích zajímavos-
tech. Bohužel kvůli celodennímu dešti 
jsme návštěvu zoologa odřekli, a nako-
nec se šli jen na Řežabinec projít. 

Vydařila se však květnová vycházka za 
poznáním rostlin všeho druhu, kdy 
opravdový znalec František Zima nám 
popsal každou rostlinku, kterou jsme mí-
jeli při cestě na Řežabinec. Uměl o všem 
velmi poutavě vyprávět. 

Již tradiční akcí je cyklistický výlet za 
poznáním, konaný pravidelně 5. čer-
vence. Tentokrát se 16 cyklistů vydalo 

Co se událo ve Sdružení přátel Putimi

do Mladějovic na prohlídku zdejší tvrze a zastavili 
se též v malém muzeu Josefa Skupy ve staré škole. 

Za zoologem Jiřím Šebestianem jsme se vydali 
25. července na Řežabinec, kde se konalo pravidel-
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né kroužkování ptáků v rámci akce Acroce-
phalus. V půl sedmé ráno vyšlo na vycházku 
12 dospělých a osm dětí a všichni si odnášeli 
spoustu zajímavých informací i zážitků, kdy si 
okroužkované ptáčky mohli vzít do ruky a vy-
pustit zase na svobodu.

V  srpnu uspořádalo sdružení Pouťové ta-
neční hrátky v  místní restauraci a o týden 
později, 20. srpna, pravidelný Podmostový 
slalom. Tentokrát byl i mezi kapkami deště, 
což se projevilo na účasti. První místo zaujala 
jediná žena Jana Kapustová s časem 2.01 mi-

nut. V kategorii mužů bylo toto pořadí:  
Vojtěch Pixa (1.17 min.), Pavel Keclík 
(1.12 min.), Josef Pixa (1.30 min.) a Vác-
lav Pixa (1.49 min.). V  kategorii dětí 
stanula na prvním místě dvojice Julie  
Pixová a Anna Rybáková (2.36 min.). Na 
druhém Emma Rybáková.  Všichni do-
stali diplomy a drobné ceny.

V neděli 11. září se uskutečnila další vy-
cházka za poznáním rostlin s Františ-
kem Zimou, teď už přímo na Řežabinci, 
kde díky rezervaci roste i vzácná květe-
na. Cestou jsme ale ještě v Putimi u bý-
valého pivovaru a sochy Švejka narazili 
na chráněnou rostlinu – sporýš obecný.  

Děkujeme všem našim příznivcům za 
účast na akcích a zveme všechny na další, 
a to návštěvu minipivovaru v Čejeticích 
spojenou s  prohlídkou a ochutnávkou 
piva. Vyrazíme na kolech o svátečním 
dnu 28. září, sraz ve 14 hodin před obec-
ním úřadem.

Václav Pixa
www.putim.cz

  Místo nakládky odpadu:
v sobotu 12.11.2022   od 8.oo  do  10.oo hodin   na obvyklém místě
před obecním úřadem do přistaveného velkoobjemového kontejneru

a další velkoobjemový odpad.

www.rosstrakonice.cz
Obecní zastupitelstvo doufá, že občané, kterým není lhostejný vzhled naší obce, tuto službu využijí.

Odpad ukládejte pouze do přistavených kontejnerů. Děkujeme.

SBĚRNÝ DEN
Obec   PUTIM   organizuje   pro   občany   na   sobotu   12.11.2022

sběrný den odpadů.
Tento den mohou občané bezplatně odevzdat nebezpečný, velkoobjemový a ostatní odpad firmě 

Recyklace odpadů a skládky a.s.. Jedná se zejména o: akumulátory, zářivky, televize, zamaštěné
odpady, zbytky barev, chemikálie, ledničky, elektronický šrot, pneumatiky, koberce, matrace

www.rosstrakonice.cz
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Prázdniny, čas nic nedělání, lenošení, výletů 
a nových zážitků, nám skončily a nastal nový 
školní rok. Určitě jste si všichni užili dosta-
tek sluníčka, které překvapilo a svými paprs-
ky nešetřilo. Odpočaté paní učitelky i  pro-
vozní zaměstnanci se již nemohli dočkat, až 
se odemknou dveře a naše školka se naplní 
dětským smíchem.

Co se stihlo v uplynulém školním roce 
a o letních prázdninách?

Došlo k nainstalování nových dřevěných vý-
plní plotu před budovou MŠ, seřízení oken, 
nainstalování žaluzií do lehárny a sítí do her-
ny a lehárny.

Během prázdnin se povedlo vymalovat pro-
story mateřské školy, včetně těch společných 
a vyměnit osvětlení na chodbě MŠ. Koncem 
srpna byly nainstalovány nové botníky pro 

Po prázdninách kluci, holky  
spěchejte do naší školky

děti a  zaměstnan-
ce. Chtěli bychom 
poděkovat za výbornou spolupráci firmě JI-
KOS, která botníky vyrobila, panu Kovářovi 
za vymalování a panu Kolaříkovi za žaluzie 
a  sítě do oken. Velké díky patří rovněž obci 
Putim, konkrétně zastupitelům za spoluprá-
ci a finanční prostředky, díky kterým jsme 
mohli vylepšit a  zútulnit prostředí MŠ. Po-
děkování patří také panu Stružinskému a za-
městnancům obce za pravidelné sečení trávy, 
údržbu venkovních prostor před budovou MŠ 
a drobné i větší opravy a úpravy prostor MŠ.

V  říjnu dojde k  výměně vchodových dveří 
do herny a lehárny v MŠ.

V tomto školním roce 2022/2023 máme za-
psaných 25 dětí. 3 děti nastoupí v průběhu 
školního roku. Máme pouze 2 děti s povin-
ným předškolním vzděláváním. 

Koncem srpna se usku-
tečnila schůzka rodičů 
nově zapsaných dětí, na 
které byli rodiče sezná-
meni s chodem mateřské 
školy, a byly jim předá-
ny potřebné dokumenty. 
V září se uskuteční schůz-
ka pro všechny rodiče, na 
které budou seznámeni 
se změnami a plánovaný-
mi akcemi. 

Od nového školního roku 
máme ve třídě školní asi-

stentku, která pomáhá dětem se sebeobslu-
hou, hygienou, stolováním apod. Je nápo-
mocná i paní učitelkám, např. s  přípravou 
didaktických a výtvarných pomůcek. Je hra-
zena z Operačního programu Jan Amos Ko-
menský - Šablony pro MŠ a ZŠ I., do kterého 
je od 1. 9. 2022 MŠ zapojena. MŠ se také od 
nového školního roku zapojila do celoroč-
ního projektu Se Sokolem do života. Projekt 
rozvíjí pohybovou gramotnost a učí lásce ne-
jen k pohybu.

Září je měsíc adaptace. Je to měsíc náročný 
nejenom pro paní učitelky, ale zejména pro 
nově příchozí děti, které si musí zvyknout 
na nové prostředí, určitý režim a cizí dospělé 
osoby. Naší velkou snahou je vytvořit dětem 
příjemné a klidné zázemí, aby jejich adapta-
ce proběhla co nejlépe a nejrychleji. Věříme, 

že se pro ně naše školka stane druhým do-
movem a najdou v ní spoustu dobrých ka-
marádů. Zároveň přejeme našim prvňáčkům 
hodně úspěchů ve škole, ať se jim tam daří 
a chodí do ní rádi. Těšíme se, že se na nás 
přijdete podívat.

O dění v mateřské škole se můžete do-
zvědět na našich webových stránkách:  
www.msputim.cz.

Přeji zaměstnancům mateřské školy, dětem 
a jejich rodičům, aby pro ně byl tento školní 
rok příjemným, bezproblémovým, a aby se 
naplnila jejich očekávání.

Za celý kolektiv MŠ 

Bc. Ilona Voráčková, ředitelka

Vážení spoluobčané.

Chtěl bych Vám několika slovy přiblížit 
práci putimských hasičů v  roce 2022. Začá-
tek letošního roku byl poznamenám končící 
pandemií koronaviru. Z tohoto důvodu jsme 
nemohli, pro přísná hygienická opatření s po-

SDH PUTIM čtem lidí, uspořádat tradiční HASIČSKÝ BÁL. 
V prvních měsících tohoto roku proběhly Vý-
roční valné hromady okolních sborů, kterých 
jsme se účastnili. Proběhla i naše Výroční val-
ná hromada, kde jsme si určili cíle naší práce 
v letošním roce.

Byli zvoleni naši zástupci na Výroční valnou 
hromadu okrsku a shromáždění zástupců SH 
ČMS okresu Písek, které se letos uskutečnilo 
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v Bernarticích. Bylo rovněž zpracováno a ode-
vzdáno daňové přiznání a další hlášení o čin-
nosti sboru za rok 2021. Dne 2. dubna jsme 
v obci provedli sběr železného šrotu. V sobotu 
7. května proběhla v Písku oslava Sv. Floriá-
na, které jsme se účastnili s naším praporem. 
Po mši a svěcení praporů v Děkanském kos-
tele následoval pochod městem na výstaviště, 
kde byla připravena ukázka staré i novodobé 
techniky.

Dále se družstvo mužů účastnilo okrskové 
soutěže v  požárním sportu, která se konala 
14. května 2022 v Kestřanech. Zde nás prová-
zela smůla, jelikož se nám porouchala stříkač-
ka, která se následně musela dát do opravy.

Po okrskové soutěži se naše snažení nasměro-
valo na oslavy 125. výročí našeho sboru, které 
se uskutečnilo 28. května 2022. Po slavnost-
ním nástupu na návsi, pochodu se zastávkou 
u Pomníku padlých, kde jsme položili věnec a 
vyslechli naši hymnu v podání pěveckého sou-
boru BÁBINY di Putim, jsme pochod ukon-
čili v areálu TJ Sokol Putim, kde celá oslava 
zdárně proběhla, díky ochotě a pomoci členů 
TJ. Naše členky se postaraly o pohoštění všech 
přítomných, o nápoje se postarali členové TJ. 
Po slavnostních proslovech zástupců Obce 
Putim, KS a OS SH ČMS a zástupce HZS 
v  Písku, následovalo předání vyznamenání 

členům, za jejich práci pro sbor. Vrcholem to-
hoto aktu bylo předání medaile „ZA MIMO-
ŘÁDNÉ ZÁSLUHY“ paní Jiřině Chalupové, 
za celoživotní práci pro náš sbor. K poslechu 
nám hrála kapela RELAX.

Po skončení slavnostní části oslav následovala 
soutěž dětí v  požárním sportu, které se účast-
nilo naše družstvo a družstva dětí z Heřmaně. 
Všechny děti po skončení soutěže dostaly pamět-
ní medaile a sladké odměny. V úplném závěru 
proběhl legrační požární útok, ve kterém pře-
strojení hasiči ztvárnili útok starých hasičů.

Zásahová jednotka na-
šeho sboru likvidovala 
2x požár suché trávy, 
dále pak rozlomenou 
část vrby proti požární 
zbrojnici. Rovněž jsme 
asistovali u likvidaci 
požáru na skládce ko-
munálního odpadu na 
Vydlabech. Začátkem 
července jsme pak drželi 
pohotovost při rozvod-

nění Blanici, která se těsně před dosažením 
III. stupně vrátila do koryta.

V samotném závěru chci poděkovat zastupitel-
stvu obce v čele se starostou Petrem Matoušem 
a TJ Sokol Putim za dobrou spolupráci.

František Pixa 
starosta SDH Putim

9. PUTIMSKÉ  
SETKÁNÍ  

HARMONIKÁŘŮ
se koná v sobotu  

15. října od 13 hodin  
v kulturním domě v Putimi. 

Vstupné 100 Kč  
Srdečně zveme  

k příjemnému posezení.
Akci pořádá Miloslav Uhlík  
ve spolupráci s obcí Putim. 

SOBOTA 29. ŘÍJNA 2022OČKOVÁNÍ PSŮ
PUTIM Obecní úřad 09.00 – 10.00
RAŽICE Hasička 10.10 – 10.40
ŠTĚTICE Zastávka 10.50 – 11.20

Vakcinace proti vzteklině:  150,- kč
Vakcinace kombinovaná:  300,- kč
Čipování psů:  250,- kč
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17. 9. 2022  
14:30 
Čížová A – TJ Sokol Putim

24. 9. 2022 
16:30 
TJ Sokol Putim – Hradiště B

1. 10. 2022 
16:00 
Kluky – TJ Sokol Putim

8. 10. 2022 
16:00 
TJ Sokol Putim – Protivín B

15. 10. 2022 
15:30 
Semice B - TJ Sokol Putim

22. 10. 2022 
15:30 
spol. Králova Lhota/Mirotice B 
 – TJ Sokol Putim

29. 10. 2022 
14:30 
TJ Sokol Putim – Smetanova Lhota

5. 11. 2022 
14:00 
Albrechtice – TJ Sokol Putim

12. 11. 2022 
14:00 
TJ Sokol Putim - Mirotice

Termíny 
zápasů  
TJ Sokol Putim  
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Milostivé léto II - konzultace

www.theia.cz

CO JE MILOSTIVÉ LÉTO I I? 

Pokud máte v současné době exekuce, které v

minulosti vznikly z veřejnoprávních dluhů, je

možné se za určitých podmínek nesplacených

závazků zcela zbavit. Nabízí se druhá šance,

využijte ji 

Nabízíme bezplatně možnost konzultace vaší

situace a pomoc v celé záležitosti a podání žádosti

778 030 905
 725 945 798 

725 418 090

čas na řešení je ale velmi omezený

běží od 1. 9. 2022 do 30. 11. 2022

dluhy musí být vymáhány exekutory

nelze využít pokud jste v insolvenci

Jednejte rychle. 

V Písku na adrese Heydukova 97/12

Milostivé léto II =
šance na nový začátek

www.theia.cz

Máte dluhy a chcete je řešit? Slyšeli jste o legislativních změnách, ale ztrácíte

se v paragrafech? Nevíte, jestli můžete požádat o odpuštění úroků a nákladů

exekuce? Říká Vám něco „ Milostivé léto “? Přijďte se poradit k nám, do

krizového centra THEIA v Písku. O co se jedná? 

Na přelomu roku se díky milostivému létu mohly desítky tisíc lidí vypořádat se

svými závazky vůči veřejnoprávním (a některým soukromoprávním)

institucím za velice výhodných podmínek, a to jednou provždy

Od 01.09.2022 bude tato možnost obnovena a dlužníci dostanou podruhé,

ale na dlouhou dobu naposledy, šanci na nový restart. Vzhledem ke složité

ekonomické situaci v České republice se zákonodárci rozhodli na podzim

2022 zopakovat příležitost pro dlužníky vymanit se z dluhové pasti a začít

znovu důstojný život. Čas na řešení je opět omezený

Pomůžeme kl ientům výše uvedené skutečnost i  z j is t i t  a ověř i t ,

zda jej ich s i tuace do tzv.  Milost ivého léta spadá a mají  na tuto

„úlevu“ nárok - v Písku na adrese Heydukova 97/12

Týká se dluhů již exekučně vymáhaných u veřejnoprávních institucí 

Za těchto podmínek budou odpuštěny veškeré úroky, poplatky advokátům či 

 penále.  

Je třeba zaplatit jistinu (původní dluh) a 1.500, - Kč + DPH (tj. 1.815, - Kč)

exekutorovi  

Do milostivého léta se dobrovolně zapojili také někteří soukromoprávní věřitelé

(např.: Česká spořitelna, Stavební spořitelna České spořitelny, Komerční banka,

Modrá Pyramida, Essox, MONETA Money Bank, Home Credit, Air Bank a další).

 Běží od 01.09.2022 do 30.11.2022 

(např. obecní a městské nájmy, nemocnice, technické služby obcí a měst, dopravní

podniky, zdravotní pojišťovny, Český rozhlas, Česká televize ....)

V p ředchozím mi lost ivém létě  j sme pomohl i  20 % k l ientů ,  kte ř í  se na nás obrát i l i .

Váž íme s i  je j ich důvě ry a rádi j sme j im byl i  nápomocni p ř i  z lepšení je j ich

f inanční s i tuace. Jednejte rychle! Nabíz íme možnost konzultace vaší  s i tuace,

pomoc v celé zálež i tost i  a podání žádost i .  Naše s lužby poskytujeme BEZPLATNĚ .  

Na koho se „Milost ivé léto“ nevztahuje?

Pokud jste j iž  v insolvenci nebo Vám byl  Vám uložen peněž i tý

trest(uložené v t restním ř í zení  pro úmyslný trestný č in,  na pohledávky z

důvodu majetkové č i  zdravotní  újmy) nebo dlužné výž ivné? 
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